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Mondelinge vraag van de heer Jan Busselen aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd voor 

Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp : De infrastructuurproblemen in basisschool Vande Borne 

________________________________________________________________________________ 

  

Geacht collegelid, 

 

Op maandag 11 september 2023 viel een deel van het plafond in basisschool Vande Borne naar 

beneden. Gelukkig waren de kinderen en leraren op dat moment niet in de getroffen lokalen. Niemand 

raakte gewond, maar ouders, leraren en leerlingen waren zeer aangedaan. 

 

Op Bruzz getuigt een leraar en zei dat het niet de eerste keer was dat dit gebeurde. In februari vielen 

er al stukken plafond naar beneden in de gang. “Daar passeerde toen elke dag een collega die zwanger 

was”, voegt hij toe. 

 

Vorig schooljaar had de gemeente op verschillende plaatsen netten gehangen, maar niet in alle 

klaslokalen. Leerkrachten en ouders hadden gehoopt dat de gemeente de plafonds zou vernieuwen 

tijdens de zomervakantie, maar blijkbaar gebeurde dit alleen in de gang. 

 

Het gaat om een gemeentelijke school en dus is de gemeente verantwoordelijk voor het onderhoud 

van de school. Maar als collegelid, bevoegd voor Onderwijs en Scholenbouw, veronderstel ik dat ook 

u bezorgd bent over dit soort problemen.   

 

Zeker wanneer we lezen dat er nog steeds met tijdelijke oplossingen zal gewerkt worden, namelijk 

door het afkappen van valse plafonds en het hangen van netten. 

 

Ik heb de volgende vragen voor u:  

 

 Was u op de hoogte van de bouwvallige toestand van de plafonds in basisschool Vande Borne? 

Hebt u contact opgenomen met de heer Joris Pochet, de Jetse schepen van Onderwijs?  

 Is FIX vzw aangesproken geweest om te helpen bij renovatiewerken? 

 Kan u ons zeggen hoeveel scholen er met gelijkaardige problemen te maken hebben?    

 Er worden nieuwe scholen gebouwd. Dat neemt tijd, maar dat rechtvaardigt niet dat er 

gevaarlijke situaties ontstaan in de bestaande scholen. Is er een opvolging van scholen die met 

gelijkaardige problemen te maken hebben? Hoe wil u vermijden dat dit soort situaties zich 

nog voordoen?    

 

Met dank voor uw antwoorden, 

 

Jan Busselen 

 

 

 

 


